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§1 OFMÖ Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat
kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen med ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2019-04-17.

§6 Information från
Externa
Representanter

Henrik är bjuden till lunch med programledningen och Roger.

§7 Meddelanden Kursutvärdering för programmering med snack om matlabb. E:are
ska ha den på hösten, flytta fram matlabb momenten så det in-
te är lika nära tentaperioden. Det var ingen diskussion om att ta
bort matlabb, vissa tycker det vore bra.

Oskar har fått ut alla CEQ vinster till folk nu. Studenterna var
väldigt svåra att få tag på så det slutade med att vinsterna blev
postade.

Behöver ny digitaliseringsansvarig. Michaela är kanske intresse-
rad. Oskar kommer gå på mötena så länge, om han hinner.

Vi kommer ha sommartack för SRD. Oskar kommer börja ta tag
i det och det kommer förmodligen vara snart.

§8 SRX SRX ska nominera bästa lärare. Söderberg hade redan vunnit så
han fick inte vinna igen. Magnus blev inte vald. LTH ger merit-
poäng intagning till utbyte. Arkad, heltidare, och sektionsfunk-
tionärer m.m. ger lite meritpoäng. LTH tycker det fungerar dåligt
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och vill stryka meritpoängssytemet medans kåren jobbar för att
ha kvar det.

§9 Enkäter på
C-programmet

Programmeringen på c borde ligga tidigare. C och D ska kanske
läsa programmeringen ihop. Vi vill ha stöd och åsikter från stu-
denter på C.

Studenter brukar vara väldigt motvilliga att fylla i enkäter. Hur
ska vi få studenter att fylla i enkäter? Ge 100kr för ifylld enkät?
Rulla en tärning om vem som får 100kr? Få ut en lista av kåren
på alla studenter som läser C och sen lottar vi ut priser som t.ex.
mackbiljeter, pengar, presentkort eller godis. Försöka på fysiska
enkäter?

Försöka få folk att fylla i enkäter på föreläsningar.

Vi kan ha ett system där om man får andra studenter till att fylla
i enkäter så får en belöning utifrån hur många andra studenter
man får att fylla i enkäterna.

§10 Mackbiljetter Mackbiljetter fungerar inte för LED café. Biljetterna kommer bara
att gälla fram till sommaren. Vad ska vi ha istället? Grönt och gott
sallader, pengar till studiecentrum, presentkort eller lottning?

§11 Förberedelse inför
kommande år

Vi ska börja förbereda inför nästa år, fylla poster och gå igenom
på vilka poster vi vill ha till nästa år. Schema för pluggkvällar
kommer förmodligen inte förrän i augusti.Det borde delegeras
mer. Dela upp vad som måste göras och vad som hade varit kul
att få gjort samt att göra det lättare ta på sig ansvar för funktio-
närer.

§12 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§13 Avslutade kurser Tillämpad artificiell intelligens, EDAF70: Tentan är alltid för lång.
Det finns programeringsmoment på tentan som upplevs onödigt
av stundenter. Uppfattas mer som programmering fördjupnings
uppgift snarare än tillämpad artificiell intelligens. Samma pro-
blem i flera år.

Fotonik, FAFA60 Nästan alla studender klarade tentan. Tentan
var kanske för lätt.

Databasteknik, EDAF75: De bad om ursäkt för att de varit lång-
samma med att rätta tentan, men de överskred inte någora tids-
rammar. Hållbarhet och resurshantering skrevs samma dag men
den har inte kommit in i ladok än. Jobbigt för studenter som lig-
ger efter med CSN. Ladok är jobbigt så lärare drar sig från att
lägga in resultat.

§14 Pågående kurser Elektronik, EITA35: Kursen upplevs att ha blivit bättre. Kursen
har bytt föreläsare. Det finns inga bra slides till föreläsningar-
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na vilket gör att om man missar föreläsningarna är det svårt att
komma ikapp. Studenterna ska be föreläsaren att lägga upp an-
teckningar.

Funktionsprogrammering, EDAF40: Inlämning 2 släpptes för sent
så studenterna förlorade två veckor. Studenterna fick en vecka
extra pga det. Ett annat problem var att labbarna som inlämning-
en bygger på går efter inlämningen ska vara klar. Schemalägg-
ningen i kursen har varit otydlig och dålig.

§15 Övrigt Kårens Skuggteknologansvarig har inte hört av sig angående kon-
takter. Detta tolkar vi som att det fungerar bra!

Studieväglednings skifte ska vi ha någon gång. Jobbare kanske
behövs.

§16 OFMA Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl
12:58.

Vid protokollet

Emil Friberg
Studierådssekreterare

Justeras

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande
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